
Zápisnica č. 9/2006 
zo zasadnutia KR STU dňa 20. novembra 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Ernest Bučko, 

Robert Špaček, Vojtech Molnár, Milan Žalman, František Janíček, 
Karol Jelemenský, Ľudovít Petránsky, Jozef Peterka – prodekan MTF, 
Tibor Krajčovič – prodekan FIIT, Dušan Bakoš, Dušan Petráš, Helena 
Žideková, Pavel Timár, Daniel Bobok, Martin Repko 

 
Neprítomný:  Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár 
 
Program: 
 
1. Úpravy dotácie STU na rok 2006 k 6.11.2006 (kvestorka Žideková) 
2. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2006/07 (pror. Kalužný) 
3. Výskumno-inovačná sieť STRINET (pror. Redhammer) 
4. Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania na STU (pror. Redhammer) 
5. Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
6. Smernica používania JVŠ (pror. Špaček) 
7. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Úpravy dotácie STU na rok 2006 k 6.11.2006 (kvestorka Žideková) 
2) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2006/07 (pror. Kalužný) 
3) Výskumno-inovačná sieť STRINET (pror. Redhammer) 
4) Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania na STU (pror. Redhammer) 
5) Virtuálna knižnica STU informácia (pror. Redhammer) 
6) Zásady používania a ochrany loga STU v Bratislave (pror. Špaček) 
7) Prehľad ubytovaných študentov 1. ročníka Bc. štúdia v akademickom roku 2006/07 (pror. 

Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/7/2006, 6/7/2006, 1/8/2006, 4/8/2006, 5/8/2006, 6/8/2006 
 
Nesplnené úlohy:  2/8/2006–termín plnenia predĺžený do 4.12.2006, výsledok písomne 

oznámiť dekanom fakúlt STU 
 
Poznámky k plneniu úloh: 
 
1/7/2006 – Ešte nie je kompletný telefónny zoznam v MAGIONE, do konca roku 2006 treba 
kontinuálne doplniť. 
 
4/8/2006 – počty plakiet nahlásené z fakúlt STU sú nereálne, rozhodnutie urobí Vedenie STU. 
 
 
 
 



K bodu 1  Úpravy dotácie STU na rok 2006 k 6.11.2006  
(kvestorka Žideková) 

  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomný materiál a podrobne informovala o jeho obsahu hlavne 
v položkách, ktoré sa zmenili. 

  
Dekan Janíček: - Valorizácia by sa mohla realizovať aj za 7. a 8. mesiac 

- Skutočné podiely na publikačnej činnosti boli iné 
- Nie je tam zakomponovaná dohoda medzi FEI a FIIT STU 
- Orientačný prepočet pedagogických výkonov znamená pre STU pokles 

cca o 1% 
Dekan Petráš: Požaduje ku každému bodu vysvetlenie podľa čoho sa rozdeľovali financie 

ako aj príslušné podklady. 
Kvestorka 
Žideková: 

Odpovedala, že výpočet bol urobený už aj s publikačnou činnosťou – stav 
v máji 2006. Dohoda medzi FEI a FIIT neprišla na rektorát STU a preto 
nemohla byť zakomponovaná. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/9/2006 
KR STU berie na vedomie materiál „Úpravy dotácie STU na rok 2006 k 6.11.2006“. 
Požadované podklady budú dekanom fakúlt STU dodané elektronickou poštou. 
Zodpovedná: kvestorka Žideková 
 
 
K bodu 2  Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 

2006/07 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje informácie o prijímacom konaní 

do všetkých troch stupňov vysokoškolského štúdia v členení po jednotlivých 
fakultách STU. Konštatoval, že počet prijatých študentov do 1. ročníka Bc. 
štúdia je asi o 5% vyšší, ako tomu bolo v minulom roku. Z celkového počtu 
neprijatých študentov len 15% podalo odvolanie, čo svedčí o vysokej 
objektívnosti priebehu prijímacieho konania. Príslušná komisia ani v jednom 
prípade nezistila porušenie zákona. 

  
Rektor Báleš: - Odporúča uznávať maturitu typu A ako základ pre prijatie na STU bez 

prijímacích pohovorov. Treba to ale včas oznámiť, aby sa študenti 
stredných škôl vedeli orientovať pri voľbe typu maturity. 

- V 1. ročníku Bc. štúdia máme veľký drop out študentov. Treba zvážiť 
prístup k prijímacím pohovorom. 

Dekan Bakoš: - FCHPT má túto analýzu urobenú, ale nevidí riešenie, pokiaľ sa študent 
môže zapísať na viaceré fakulty 

- Na fakulte majú dobré skúsenosti so SAV pri výchove doktorandov 
a navrhuje mať spoločných doktorandov napr. aj so SvF STU – 
tematicky sa to často prekrýva. 

Dekan Petráš: - Na SvF STU prijímajú s maturitou typu A bez prijímacích pohovorov 
a odporúča to rozšíriť na celú STU 

- Metodika rozdeľovania počtu miest na PhD štúdium medzi fakulty STU 
nie je dobrá. Preto sa stáva, že zostanú neobsadené miesta. 
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Prodekan MTF 
Peterka: 

- Opýtal sa, aká je v súčasnosti úloha garantov študijných programov pri 
prijímacom konaní 

- Na MTF nenaplnili všetky miesta pre doktorandov, lebo to prišlo príliš 
neskoro – až v auguste, keď končiaci študenti boli už preč a nebol na 
nich kontakt 

Predseda UOO 
STU Bobok: 

Drop out študentov na STU je už viac rokov dosť vysoký. Navrhuje zapojiť 
do analýzy aj psychológov. 

 
Uznesenie KR č. 1/9/2006 
KR STU súhlasí s tým, aby dekani všetkých fakúlt STU okrem FA STU uznali maturitu typu 
A ako postačujúcu pre prijatie do 1. ročníka Bc. štúdia bez prijímacích pohovorov. Súčasne 
ukladá dekanom fakúlt STU, aby túto skutočnosť včas zverejnili v podmienkach na prijatie, 
aby sa študenti stredných škôl mohli podľa toho zariadiť. 
 
Úloha KR STU č. 1/9/2006 
Rektor STU ukladá vypracovať prehľad o počte študentov 1. ročníka Bc. štúdia, ktorí 
zanechali štúdium v členení:  
počet zapísaných študentov,  
počet tých, ktorí sa vôbec nezúčastnili skúšok, 
počet tých, ktorí odišli pre neprospech. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 28. 02. 2007 
 
 
K bodu 3 Výskumno-inovačná sieť STRINET (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval o stave výskumno-inovačnej siete STRINET, ktorá 
predstavuje systémové opatrenie na podporu efektívnejšieho transferu 
poznatkov – uplatňovania výsledkov vedy a techniky v hospodárskej 
a spoločenskej praxi. STRINET má v súčasnosti 109 členov a ďalší sa 
hlásia. 

Dekan Bakoš: Informoval sa o možnosti prihlásenia sa do tejto siete. 
 
Stanovisko KR č. 2/9/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu o „Výskumno-inovačnej sieti STRINET“. 
 
 
K bodu 4 Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania na 

STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál s informáciou o stave akreditácie 
k 20.11.2006. Zo 71 podaných žiadostí bolo v 59 prípadoch priznané 
právo, 4 boli zamietnuté, 3 žiadosti boli stiahnuté a 5 žiadostí je ešte 
v procese posudzovania. 

  
Rektor Báleš: Požiadal príslušných dekanov, aby uviedli dôvody prečo nemohlo byť 

doteraz 5 žiadostí uzavretých. 
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Stanovisko KR č. 3/9/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu „Stav akreditácie habilitačného a inauguračného 
konania na STU“. 
 
K bodu 5 Virtuálna knižnica STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, ktorý informuje o stave centrálneho prístupu 
k vedeckých a technickým informáciám pre pracovníkov a študentov STU 
v Bratislave. Je tam online katalóg fakultných knižníc (okrem FCHPT), 
publikačná činnosť pracovníkov STU, online prístup k plnotextovým 
databázam a ďalšie užitočné linky. Prorektor Redhammer upozornil, že 
publikačnú činnosť treba pripraviť aj za roky 2002 a 2003 kvôli komplexnej 
akreditácii. 

 
Stanovisko KR č. 4/9/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu „Virtuálna knižnica STU“. 
 
Úloha KR STU č. 2/9/2006 
Rektor STU ukladá dekanovi FCHPT STU sprístupniť databázu fakultnej knižnice cez 
centrálny systém virtuálnej knižnice STU. 
Z: Dekan FCHPT Bakoš 
T: 31. 01. 2007 
 
Úloha KR STU č. 3/9/2006 
Rektor STU ukladá dekanom všetkých fakúlt STU doplniť databázu publikačnej činnosti za 
roky 2002 a 2003. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 31. 01. 2007 
 
 
K bodu 6 Zásady používania a ochrany loga STU v Bratislave  

(pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje zásady pre používanie nového 

loga STU univerzitou a jej súčasťami, inými osobami, používanie loga ako 
ochrannej známky a jeho ochranu pred zneužitím. Rovnako uviedol aj 
potrebné doplnky k Štatútu STU v súvislosti so zavedením nového loga. 
Doklady typu diplomov a pamätných písomností budú aj naďalej opatrené 
pečaťou s motívom Kostkovej medaily. 

 
Uznesenie KR č. 2/9/2006 
KR STU schvaľuje zásady používania a ochrany loga STU v Bratislave. 
 
 
K bodu 7 Rôzne 
 
1) Prorektor Kalužný: 

Oznámil, že dňa 18. 12. 2006 o 11:00 hod. budú promócie absolventov PhD štúdia 
v Aule Dionýza Ilkoviča na Mýtnej ulici v Bratislave. 
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2) Predseda AS STU Žalman: 
Upresnil program najbližšieho rokovania AS STU. 

 
 
3) Predseda UOO Bobok: 

Odovzdal rektorovi STU návrh Kolektívnej zmluvy na rok 2007. 
Dekan Petráš pripomenul, že sa pripravuje nový Zákonník práce. 

 
Úloha KR STU č. 4/9/2006 
Rektor STU ukladá dekanom všetkých fakúlt STU preštudovať a dodať pripomienky 
k predloženému návrhu KZ na rok 2007. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 30. 11. 2006 
 
4) Dekan Petránsky: 

Informoval o úspešne uskutočnenej akcii ku dňu študentov na FA STU. 
 
5) Rektor Báleš: 

Zablahoželal dekanovi FEI STU a prostredníctvom neho aj celej fakulte k získaniu 
národnej ceny za kvalitu v konkurencii 11 organizácií. 

 
6) Dekan Petráš: 

Informoval o úspechoch študentov PhD zo SvF STU a FEI STU v súťaži 
doktorandských prác. 

 
7) Dekan Jelemenský: 

Informoval KR STUo ocenených študentoch a doktorandoch za práce prihlásené do 
súťaže o cenu Siemens. 

 
9) Prorektor Redhammer: 

- Pozýva všetkých dekanov na menovanie nových docentov, ktoré bude dňa 20.12. 
2006. 

- Pripomenul, že práve sa začal týždeň vedy v SR aj v Európe. Upozornil na zmenu 
termínu seminára o štruktúrovaní vedy, ktorý bude 27.11.2006 na FEI STU 
v miestnosti BC300. 

 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 
Zápisnicu overili: 

prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD., prorektor STU 

prof. Ing. František JANÍČEK, PhD.  dekan FEI STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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